
 
 
 
Technische vragen raadsvoorstellen 
Collegevoorstel: Beleid erfmolens en ruimtelijke verkenning kleine windmolens 
Portefeuillehouder: J. Hartsuiker 
 
▪ Vragen worden zoveel verzameld en gelijktijdig via dit format uitgezet richting de ambtelijke organisatie, 

door de griffie.  
▪ De ambtelijke organisatie voegt in de kolom “Antwoord” de reactie toe en stuurt het terug naar de griffie 
▪ Dit bestand wordt toegevoegd aan het desbetreffende agendapunt in iBabs  

 
Nr. Fractie (naam) Vraag Antwoord  
1  PvdA (van dijk) Zijn onze omgevingsvisie en 

gebiedskompassen meegenomen in de 
oriëntatie op kleine windmolens? 
Zo nee, gaat dat nog gebeuren? 

Ja, we hebben Sweco gewezen op de 
Omgevingsvisie en ze hebben daar ook de 
deelgebieden uitgehaald. De Omgevingsvisie 
bevat geen specifieke beleidsuitgangspunten 
voor kleine windmolens.  

2 PvdA (van Dijk) Zijn er wellicht al signalen van inwoners – 
niet zijnde aanvragers van windmolens -   
over kleine windmolens en zo ja wat is  
teneur daarvan? 

Nee er zijn geen signalen van inwoners 
ontvangen over kleine windmolens.  

3 CDA (Wegman) Kwam het raadsvoorstel van 2006 vanuit 
de structuurvisie? 

Voor zover wij dat uit de stukken van 2006 
kunnen nagaan, kwam dit voort uit de 
wijziging van het provinciaal beleid zoals 
opgenomen in het Provinciaal OmgevingsPlan 
II (POP-II).  

4 GB 
(Schoenmakers) 

In de stukken lazen wij:   
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Op dit moment kan er alleen in afwijking 
van het tijdelijke omgevingsplan een 
(Bopa-) omgevingsvergunning voor een 
erfmolen verleend worden. Door het 
raadsbesluit aan te passen en te vertalen 
naar een regeling in het omgevingsplan, 
worden erfmolens met een ashoogte van 
maximaal 15 meter ‘bij recht’ mogelijk. 
Na opname in het omgevingsplan volstaat 
een binnenplanse omgevingsvergunning 
(Opa). Dit leidt tot een snellere 
besluitvorming en lagere legeskosten. 
Bovendien wordt hiermee een eenduidig 
afwegingskader geboden. 
 
Wat is het verschil in procedures en 
doorlooptijd in vergelijking met de huidige 
procedure en de gewenste procedure? 
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